
Pionirke SK Brdo -
sezona uspehov

V klubskih prostorifa SK Brdo smo se ob koncu
lelošnje smučarske sezone pogovarjali z Matejo
Gantar, Spelo Gril, Tajo Kuhar io njihovim trener-
jeni Zvonetom Strietom.

Odlične smučarske tekačice so letos presegle vsa
pričakovanja, saj so glede na to, da v jeseni niso
imele dovolj dobrih pogojev za Irening dosegle iz-
vrstne rezultate. Osvojile so prvo mesto med štafeta-
mi na republiškem prvenstvu, na državnem prven-
stvu so bile med štafetami druge, Mateja med posa-
meznicami šesta, na tekmah za pokal Zita pa sc je
katera izmed njih skoraj vedno uvrstila med tri naj-
boljie, tako da odličnih uvrstitev sploh ie niso pre-
šlele.

»Sedaj ko je sezone konec, bomo v klubu skrbno
analizirali dosežene rezultate in se dogovorili kako
naprej,« je rekel Zvone Strle, trener starejših pionirk
in pionirjev. »Vendar še enkrat poudarjam, da so
dekleta presegla pričakovanja tudi največjih optimi-
stov in dokazaia, da se da tudi v slabših pogojih
doseči odlične rezultate«. Možnosti, ki jih imajo
smučarski delavci na Brdu so v primerjavi z ostalimi
klubi z daljšo tradicijo, zvenečimi imeni in večjim
številom strokovnega kadra kaj skromne. Na Brdu

cazmišljajo o zaposlitvi poklicnega trenerja, ki bi
skrbel za napredek, saj mladih tekačev ne manjka.
Radi pa bi našli tudi kakšno delovno organizacijo, ki
bi prevzela pokroviteljstvo nad klubom, ker s sred-
stvi, ki jih dobijo od ZTKO ne morejo pokriti vseh
potreb. S svojimi rezultati v pokalu Žita, ki je merilo
za sestavo diiavne reprezentance so dokazali, da si
to tudi zaslužijo. Tako starejše kot mlajše pionirke so
v skupni končni uvrstitvi zasedle drugo mesto. V
generalni razvrstitvi, kjer se seštejejo rezultati pi-
onirjev in pionirk pa so tekmovalci iz SK Brdo
zasedli odlično četrto mesto. Vsi ti uspehi so smučar-
je tekače zopet uvrstili v program usmerjevalnega
(vrhunskega) športa v naši občini.

In kaj mislijo o sezoni tekmovalke same?
Mateja Gantar je učenka sedmega razreda OŠ na

Vrhovcih in najboljša med mladimi smučarkami na
Brdu. »Treniram že Sest let in sem z letošnjo sezono
zelo zadovoljna. V naslednjem letu bom tekmovala v
novi kategoriji - med mlajšimi mladinkami in upam,
da bom ponovila letošnje rezultate.« »Mateja je zelo
prizadevna na treningih, na tekmah pa je med naj-
bolj borbenimi in to je tudi eden izmed razlogov za
njene uspehe. Je izreden talent in upam, da bodo
dekleta z resnim treningom tudi drugo leto tekle

tako dobro kot letos,« je dodal trener Zvone.
Taja Kuhar obiskuje šesti razred na 05> Marjan

Novak-Jovo na Viču, trenira pa že štiri leta. »V
letošnji sezoni sem prvič tekla med st. pionirkami in
na začetku je bilo zelo napomo, ker je bila proga
dolga pet kilometrov, pred tem pa smo tekle samo na
tri kilometre. Rajši imam tekmovanja kot treninge,
tned progami pa take, ki se najprej vzpenjajo nato pa
dolgo spuščajo, da se lahko med vožnjo spočijei«

Spela Grii med vsemi tremi trenira najmanj časa.
Le dve leti se aktivno ukvarja s smučarskim tekom
vendar je že dosegla odlične rezultate. Tudi ona
obiskuje šesti razred OŠ na Viču. »Rajši kot klasični
diagonalni korak tečem v prosti, drsalni tehniki, ki je
lažja in hitrejša. Letos nisem pričakovala tako dobrih
rezultatov, na začetku sezone je bilo težko, ko pa
sem se privadila na daljšo progo je šlo vedno boljše.
Z rezultatom sem najboij zadovoljna na republiškem
prvenstvu, najbolj všeč pa mi je bilo v Sarajevu, kjer
smo bili štiri dni.«

Na vprašanje kaj mislijo o svojem trenerju so se
samo zasmejale in niso hotele povedati nič določene-
ga. Ze pred našim pogovorom so mu obljubile, da se
bodo za novo sezono k bolj vestno pripravljale in

njegov Irud poplačale z dobrimi rezultati. Vse v en
glas pa so povedale, da si želijo boljšo opremo in
nekaj dni skupnih priprav, saj zaradi pomanjkanja
denarja mladi tekači oa Brdu lahko Ie sanjajo o
jesenskih pripravah na snegu, dobri opremi itd., kar
njihovi vrstniki iz bolj bogatih kiubov smatrajo za
nekaj normalnega. Še sreča, daje pri domu starejših
občanov na Bokalcih teren primeren za teke in so
tam člani SK Brdo uredili smučarski poligon in progo
homologirali po predpisih.

»Res je, da našim članom ne moremo nuditi vsega,
kar si giede na marljivost in uspehe zaslužijo, vendar
se da tudi z vestnim delom doma veliko doseči.
Najboljših deset pionirk in pionirjev se je ob koncu
sezone za nagrado lahko udeležilo tekem v Sarajevu.
Na dveh tekmah so zasedli najboljša mesta. ogledali
smo si olimpijske objekte in tekmovali na olimpijskih
progah. Bili smo gostje kluba Romamja-Pale s kate-
rim uspešno sodelujemo,« je za konec povedal Zvo-
ne Stole.

Vse tiste, ki bi radi bolje spoznali uspešne smučar-
ske tekačice, ki so skupaj osvojile že več kot 60
medalj. pa tudi ostale člane kluba vabi SK Brdo na
lelno skupščino, ki bo v petek 25. aprila ob 19. uri v
domu DPO na Brdu. ALEŠ FEVŽER


